
Riudellots, pendent avui de les anal�tiques de l'aigua

L'Ajuntament conf ia a poder aixecar avui el ban que en restringeix el consum, ja que

tindr� el resultat de les anal�tiques encarregades

Els ve�ns tornen a abastir-se per segon dia dels dip�sits

L'Ajuntament de Riudellots conf ia a poder aixecar avui el ban sobre el consum d'aigua, en espera dels resultats

de les anal�tiques que va encarregar Prodaisa. L'alcaldessa de Riudellots, Montserrat Roura (CiU), va convocar

ahir al mat� a una reuni� tots els regidors de l'Ajuntament i responsables de l'empresa per poder explicar quina �s

la situaci�. ÒS'ha convocat com a comit� de crisi, per posar-los al dia sobre les condicions de l'aiguaÓ, va

explicar. L'alcaldessa va concretar que l'empresa ha fet un buidatge de l'aigua de totes les canonades. ÒPerqu�

s'entengui, s'ha fet una esbandidaÓ, hi va afegir. Aix� ha fet que la pudor hagi desaparegut, per� se'n continuen

investigant les causes.

Ahir a quar ts de set del vespre, a la pla�a de l'Ajuntament, pocs ve�ns anaven a abastir-se d'aigua en el dip�sit

que va instalálar Prodaisa, a petici� de l'Ajuntament. L'alcaldessa tamb� va anar-hi, per� no per omplir cap

garrafa, sin� per comprovar que tot an�s b�, i va conversar amb alguns ve�ns. Va matisar que el problema no ha

afectat el conjunt de la poblaci� (Riudellots t� dos mil habitants) sin� un sector del poble. ÒDes del carrer Pineda i

Mas Joals f ins al nucli antic; el sector de Ponent i el pol�gon no se'n va veure afectatÓ, va dir. Una ve�na va

explicar que des que va detectar la pudor de l'aigua, i despr�s del ban, va optar per no usar l'aigua de l'aixeta per

a res, ni tan sols per dutxar-se. A la pla�a de l'Ajuntament hi havia un dip�sit amb un metre c�bic d'aigua potable,

igual que al pavell�.

Montserrat Roura va recordar que fa anys al municipi hi havia hagut problemes per un exc�s de f luor a l'aigua, i

es va solucionar quan es va fer la connexi� amb el Consorci Costa Brava. En utilitzar aigua dels pous del municipi

i del consorci, s'aconseguia arribar a la proporci� segura de f luor que podia tenir l'aigua, i es va acabar el

problema. La primera actuaci� que es va fer en detectar-se el problema de la bravada de l'aigua va ser tancar

l'aigua dels pous i utilitzar nom�s la del consorci. Amb aquesta actuaci� durant el cap de setmana va semblar

que tot estava resolt, i que l'origen de les pudors era l'aigua dels pous municipals, per�, sorprenentment, dilluns

un ve� va tornar a avisar de males olors, dimar ts ja eren molts m�s, i l'alcaldessa va avisar tant Prodaisa com

l'Ag�ncia de Salut per investigar-ne la causa. El resultat immediat va ser buidar la canonada sencera i fer-ne una

neteja amb hidrants. L'actuaci� va fer desapar�ixer la pudor, per� l'Ajuntament havia demanat a Prodaisa una

anal�tica complement�ria, i els resultats es podrien con�ixer ja avui. La mostra d'aigua es va prendre divendres

passat, i l'anal�tica tarda una setmana a fer-se.

Els ve�ns, amo�natsMalgrat tot, ahir molts ve�ns van trucar a l'Ajuntament, no pas per queixar-se sin� per tenir

m�s informaci� sobre el problema. ÒSe'ls ha dit que per rentar plats i posar rentadores no hi ha cap problema,

per� per precauci� i f ins que no se s�piguen els resultats, millor que no facin servir l'aigua per beure ni per

cuinar, ni per a la higiene personalÓ, va explicar l'alcaldessa.
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